
 
AJUNTAMENT D’ALGAIDA 

ILLES BALEARS 

 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 

CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLENARI EL DIA 
CINC DE SETEMBRE DE 2013 

 
A la  Sala de Sessions de la Casa Consistorial d’Algaida essent les  vint-i-una  hores    del 
dia cinc de setembre de dos mil tretze, es reuneix l'Ajuntament Plenari en Sessió 
ordinària amb l’assistència dels Senyors: 
 

Batle president  :  
Sr. Francesc Miralles Mascaró 
Tinents de Batle 
Sra. Maria Antònia Mulet Vich 
Sr. Pere Oliver Cirer 
Sra. Maria Antònia Sastre Oliver 
Sra. Margarita Fullana Arrom 
Regidors 
Sra. Jaume Lliteras Ballester 
Sra. Laura Miralles Capellà 
Sr. Rafael Oliver Barros. 
Sra. Catalina Llull Perelló,  
Sra. Antonia Oliver Bonnin 
Sr. Gabriel Sampol Gaza 
Sr. Bartomeu Ballester Salas. 
Sra. Margalida Puigserver Servera. 
 

  
assistits per mi, el Secretari de la Corporació, Antoni Amengual i Frau, que actuo així 
mateix com a Interventor accidental 
 
 
Existeix el quòrum suficient per a la celebració de la Sessió i oberta aquesta pel Sr. Batle 
es procedeix a l’estudi del següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anter ior de 4 de juliol de 2013  
 
Llegida l’acta de la sessió anterior de 4 de juliol de 2013, resulta aprovada per 
unanimitat. 
 

RESOLUCIONS 
 

2. Ordenança de convivència ciutadana  
 

Atès el Projecte de l’Ordenança Municipal de Convivència ciutadana i d’acord al 
dictament de la Comissió Informativa, l’Ajuntament Ple acorda per unanimitat: 
1. Aprovar inicialment l’Ordenança Municipal de Convivència ciutadana. 
2. Sotmetre’l a informe de l’Institut Balear de la Dona d’acord a allò que estableix 
l’article 7 g de la Llei 12/2006 de la CAIB, i els articles 82 i 83 de la Llei 30/1992. 



 
AJUNTAMENT D’ALGAIDA 

ILLES BALEARS 

3. Simultàniament sotmetre’l a informació i audiència  pública per termini de trenta 
dies prèvia inserció del corresponent anunci al Butlletí Oficial de les Illes Balears per 
tal que els interessats  puguin presentar les reclamacions i suggeriments que estimin 
oportuns, tot això d’acord al que disposen els articles 49 i 70.2, en relació al 65.2 de la 
Llei 7/1985. 
4. En cas de no presentar-se al·legacions ni suggeriments l’ordenança s’entendrà 
definitivament aprovat comunicant-se a la Delegació del Govern, Govern de les Illes 
Balears i Consell de Mallorca en compliment del que preveuen els articles 103 en 
relació al  113 de llei 20/2006 i un cop transcorregut el termini fixat a l’article 113 es 
publicarà el Reglament íntegrament al BOIB a l’efecte de la seva entrada en vigor. 
 

 
3. Moció derogació Decret TIL  

 
Llegida la moció presentada pel Grup Municipal socialista es veu esmenada en veu a 
proposta conjunta del mateix grup socialista i del PSM afegint un punt vuitè a la 
mateixa. 
 
A continuació el Sr. Batle cedeix la paraula al Sr. Oliver Barros que es manifesta la 
posició del grup popular en els següents termes que facilita per escrit per a la seva 
transcripció a l’acta: 
 
“Els canvis no són normalment acceptats per aquells que no els promouen però això 
no significa que no siguin necessaris i favorables. El decret de tractament de llengües 
és una millora al sistema educatiu de ses illes, no violenta cap projecte sinó que ho 
complementa com succeeix en tots els països de la UE on s’aprenen diverses 
llengües, i en cap cas es conformen en aprendre una, ni existeix una immersió 
lingüística que provoca una falta de competitivitat dels nostres joves enfront de la resta 
d’alumnes europeus. 
El govern sempre a defensat  (sic) en que diu l’Estatut d’autonomia de Ses Illes 
Balears. L’article 4 de l’Estatut d’Autonomia estableix que la llengua catalana pròpia de 
les illes Balears tindrà, juntament amb la castellana, el caràcter d’dioma oficial. A més 
reconeix el dret de tots de conèixer-la i d’usar-la, i estableix que ningú podrà ser 
discriminat per raó de l’idioma. 
Amb aquest propòsit, la norma estatutària estableix que les institucions de les Illes 
Balears han de garantir l’ús norma i oficial dels dos idiomes, prendre les mesures 
necessàries per assegurar el seu coneixement i crear les condicions que permetin 
arribar a la igualtat plena de les dues llengües en quant als drets dels ciutadans de les 
Illes. 
Per tant l’Estatut i la resta de normes com la Llei de normalització varen ser fruit del 
consens de tots, una altra cosa és que s’incomplís la normativa i que s’intenti 
interpretar d’una altra forma per raons polítiques. 
La Conselleria d’Educació, a  fet  (sic) feina durant més de dos anys en un projecte 
educatiu nou i innovador i tot està preparat per a la seva posada en marxa. NO HI HA 
PRECIPITACIÓ NI IMPROVISACIÓ. El decret TIL entra en vigor el curs 2013-2014 
amb un programa gradual que començarà per determinats cursos: primer curs de 
segon cicle d’infantil (3 anys); 1º, 3º i 5º de primària; i 1º de ESO. La seva implantació 
serà completa en el cuts 2017-2018. No hi ha classes massificades, la conselleria 
respecta les ràtios imposades per llei en tots els centres educatius. 
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El nivell B2 d’anglès capacita al profesorat (sic) a impartir assignatures no lingüístiques 
en aquesta llengua estrangera. Es tracta, a més, del mateix nivell que el Govern del 
Pacte de Progrés exigia durant la seva legislatura als docents per a la impartició del 
programa “Seccions Europees” ( i en ocasions, un nivell inferior ja que se’ls va donar 
tres anys per formar-se, per tant, va haver-hi professorat impartint la seva àrea en 
anglès amb una titulació de B1 o fins i tot A2). 
Per tot això, el nostre vot serà en contra d’aquesta moció, tot i que donam, sense cap 
excepció, el nostre suport a la comunitat educativa, però rebutjam l’actitud negativa i 
demagògica del Partit Socialista amb els temes educatius, trencant per interessos 
partidistes totes ses posibilitats (sic) de consens amb el seu suport a la crispació, en 
lloc de fer política constructiva amb coherència, és una realitat que quan governen 
diuen i fan unes coses, i quan estan a l’oposició diuen i fan unes altres.”  
 
El Sr. Ballester manifesta que avui esperava conèixer l’opinió des representants del PP 
a l’Ajuntament i no la lectura d’un comunicat. 
 
El Sr. Oliver Barros respon que el que expressa el comunicat és la seva opinió. 
 
El Sr. Ballester anuncia el vot favorable del Grup Municipal del PSM perquè  està 
d’acord amb el text de la moció i a més l’actuació del Govern és una imposició que 
romp el consens i cerca arraconar el català. El fracàs amb la lliure elecció de llengua, 
on una ampla majoria es decantà pel català, ha duit a l’elaboració del TIL. L’excusa del 
fracàs escolar és falsa, altres comunitats amb una sola llengua tenen un fracàs escolar 
superior i amb el sistemes d’immersió s’assoleix la mateixa competència lingüística. 
No s’ha escoltat a la comunitat educativa que ha demanat repetidament negociar 
sense aconseguir-ho i per contrari només reben menyspreus d’alguns responsables 
del PP que actuen com a piròmans atiant el conflicte. Els docents mantenen que 
implantar així el TIL serà un desastre i conduirà a un major fracàs escolar. El Pla pilot 
de trilingüisme del curs passat encara no està avaluat. A més el Decret no respecte la 
LOE que confereix, als articles 120 i 121, autonomia als centres mitjançant el Consell 
Escolar. El sistema de la LOE garantia una continuïtat, el TIL s’ho carrega, arribant-se 
fins al punt de destituir tres directors d’Institut de forma irregular. El Partit Popular torna 
anys enrere amb una política d’imposició. 
 
El Sr. Oliver Barros replica que el Sr. Ballester ha dit que només se cerca arraconar el 
català i això és fals, el que es pretén és afegir l’anglès. Balears té el major fracàs 
escolar d’Espanya i això requereix actuar. La consellera s’ha reunit amb els docents 
però no s’ha pogut arribar a cap acord.  El Pla pilot de trilingüisme  està avaluat. Si el 
Decret no s’ha tramitat bé els jutjats ho aturaran. La opinió personal es conforme amb 
la idea de la necessitat d’aprendre anglès a l’escola i que tot el projecte respon a una 
promesa electoral del PP. 
 
El Sr. Ballester replica que en primer lloc el seu grup està d’acord amb la conveniència 
en millorar el nivell d’anglès, què no ha dit que el Decret estigui mal tramitat però que 
al respecte haurem d’esperar a veure la resolució del Tribunal, i que al respecte del 
projecte l’entrevista publicada a la premsa avui amb el cap d’inspecció educativa és 
molt interessant . 
 
La Sra. Mulet manifesta que en relació al comunicat del PP el PSOE no és gens 
oportunista. Tots volem avançar en la millora de la competència lingüística en anglès, 
però s’està començant la casa per la teulada, sense tenir ni esment  a temes com de 
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quina manera s’atendrà als alumnes amb necessitats educatives especials dins aquest 
context. 
 
El Sr. Batle pren la paraula per remarcar els punts de la moció i que no es pretén en 
cap moment anar en contra de l’aprenentatge de l’anglès, ara bé amb tots els mitjans 
necessaris i aquest conflicte que ha ocasionat la postura del Govern no genera el 
millor clima per a fer progressar el sistema educatiu. Considerant que estan clares les 
distintes postures declara el tema suficientment debatut. 
 
Dia 19 d’abril de 2013 va ser aprovat pel Consell de Govern de les Illes Balears el 
Decret 15/2013, pel qual es regula el tractament integrat de les llengües als centres 
docents de les Illes Balears. 
 
Aquesta norma deroga el Decret 92/1997, conegut com Decret de Mínims, que s’havia 
aprovat en una legislatura governada pel Partit Popular, i s’havia mantingut durant 
setze anys amb governs de diferents colors polítics. El Decret de mínims i la normativa 
associada pretenia que l’alumnat acabés l’escolarització obligatòria amb un domini 
adequat del català i el castellà i un nivell òptim d’anglès. 
 
De fet, segons els darrers informes del Departament de Filologia Catalana i 
Lingüística General de la UIB i també del IAQSE (Institut d’Avaluació de la Qualitat del 
Sistema Educatiu), les competències lingüístiques assolides tant a 2n com a 4t d’ESO 
són molt semblants tant en castellà com en català. No obstant això, consideram que 
les competències en llengua anglesa s’han de millorar. 
 
De la mateixa manera, fins ara, cada centre establia el seu projecte lingüístic en base 
al Decret de Mínims. Un projecte que era consensuat i aprovat pels respectius 
Consells Escolars segons el context sociolingüístic de l’entorn del centre, i no existia 
cap conflicte lingüístic a l’escoles i instituts, a diferència del que es pot constatar 
aquesta legislatura. 
 
Amb l’aprovació del Decret 15/2013 s’implantaran de cop matèries en anglès a les 
etapes d'infantil, primària i secundària. Aquesta urgència del calendari conduirà 
inevitablement a dèficits pedagògics. No tot l'alumnat pot aprendre matèries de la 
densitat de les matemàtiques, el coneixement del medi, les ciències socials i les 
ciències naturals en llengua estrangera. Aquestes mancances de partida poden afectar 
al seu posterior desenvolupament al llarg de les etapes. 
 
A més, durant el curs 2012-13 la xarxa pública s'ha vist afectada per una política de 
retalls en els recursos humans i materials, i tot ens fa pensar que no hi haurà recursos 
extraordinaris per implantar l'ensenyament en la tercera llengua, la qual cosa farà 
impossible l'accés de tothom al plurilingüisme. 
 
Per altra banda, el decret 15/2013 considera que les tres llengües objecte de 
tractament integrat tenen la mateixa consideració i mereixen el mateix tractament 
escolar i no té en compte que el castellà i l'anglès són llengües globals per número de 
parlants i distribució geogràfica, mentre el català és una llengua minoritària, 
minoritzada i de distribució geogràfica molt localitzada. 
 
Des del convenciment, doncs, de que la Conselleria d’Educació, Cultura i Universitats 
no ha fet un abordatge seriós de l’aprenentatge d’una llengua estrangera, sinó que li 
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ha pesat més la ideologia, l’Ajuntament Ple aprova per majoria amb els vots a favor del 
Grup Municipal Socialista i del Grup municipal del PSM (9 vots) i el vot en contra del 
Grup Municipal del PP (4 vots) la Moció presentada pel Grup Municipal Socialista de 
l’Ajuntament d’Algaida esmenada en veu a proposta conjunta del mateix grup 
socialista i del PSM afegint un punt vuitè a la mateixa, que és la següent: 
 
 
1. L’Ajuntament d’Algaida reafirma que, tal com estableix l’Estatut d’Autonomia, el 
català és la llengua pròpia de les Illes Balears i que, com a llengua minoritzada que és, 
ha de tenir un tractament especial en el sistema educatiu de les 
Illes Balears. 
 
2. L’Ajuntament d’Algaida constata que la normativa existent fins a l’aprovació del 
Decret 15/2013, de 19 d’abril, pel qual es regula el tractament integrat de les llengües 
als centres docents no universitaris de les Illes Balears, era l’adequada perquè 
l’alumnat acabés l’escolarització obligatòria amb les mateixes competències en llengua 
catalana que en llengua castellana. 
 
3. L’Ajuntament d’Algaida insta el Govern de les Illes Balears a retirar el Decret 
15/2013 de 19 d’abril, pel qual es regula el tractament integrat de les llengües i a 
consensuar amb la comunitat educativa els instruments necessaris per a 
l’aprenentatge de l’anglès, o d’una tercera llengua estrangera. 
 
4. L’Ajuntament d’Algaida insta el Govern de les Illes Balears a mantenir l’autonomia 
dels centres en referència als seus projectes lingüístics i en atenció al context 
sociocultural de cadascun. 
 
5. L’Ajuntament d’Algaida insta el Govern de les Illes Balears a dotar als centres 
docents no universitaris de majors recursos humans i econòmics: professorat de reforç 
i de desdoblaments , reducció de ràtios, auxiliars de conversa, materials adaptats... 
 
6. L’Ajuntament d’Algaida insta al Govern de les Illes Balears a continuar amb les 
anomenades Seccions Europees que es van començar a implementar el curs 2006-07 
i s’havien desenvolupat de forma sostinguda a mesura que els centres docents no 
universitaris disposàvem de personal qualificat, senyal inequívoca del compromís dels 
centres públics amb l'ensenyament de la tercera llengua. 
 
7. L’Ajuntament d’Algaida insta el Govern de les Illes Balears, atenent a la cohesió i la 
inclusió social, i d'acord amb les directrius internacionals de política lingüística, a 
mantenir l'estatus actual del català en els centres educatius, ja sigui amb la 
denominació de llengua pròpia o llengua materna o Llengua 1, com a garant de la 
salvaguarda i transmissió de la cultura autòctona. 
 
8. L’Ajuntament d’Algaida manifesta el seu suport i la seva solidaritat amb la comunitat 
educativa , especialment amb la del nostre municipi, que ha expressat el seu rebuig 
envers el decret de Tractament Integral de Llengües del Govern de les Illes Balears. 

 
4. Resolució compatibilitat Arquitecta Aina Cifre  
 

A la vista de l' escrit presentat per la Sra. Aina Cifre Bibiloni funcionari, Tècnica 
Superior d’Administració Especial, Arquitecta interina,  que ha presentat sol · licitud de 
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reconeixement de compatibilitat per exercir l'activitat privada  consistent en l’exercici 
lliure de la professió d’arquitecte , 

Atès que la normativa d’aplicació a aquesta sol · licitud es concreta en : 

- Llei 53/1984 , de 26 de desembre d’incompatibilitats del personal al servei de les 
Administracions Públiques ( art. 2.1c ) . 

- Reial Decret 598/1985 , de 30 d'abril sobre incompatibilitats del personal al servei de 
l'Administració de l' Estat, de la Seguretat Social i dels ens, organismes i empreses 
dependents, en aplicació supletòria. 

 La Llei 53/1984 , de 26 de desembre , d’incompatibilitats del personal al Servei de les 
Administracions Públiques , en el seu article 2.1 c ) estableix que la mateixa llei 
s’aplicarà , entre d’altres , al personal al servei de les corporacions locals i dels 
organismes que en depenen , entenent inclòs en aquest àmbit tot el personal , 
qualsevol que sigui la naturalesa jurídica de la relació d’ocupació. 

 L’article 1.3 de la Llei 53/1984 , de 26 de desembre , d’incompatibilitats del personal al 
servei de les administracions públiques , disposa que " l’exercici d’un lloc de treball pel 
personal inclòs en l’àmbit d’aplicació d’aquesta Llei és incompatible amb l’exercici de 
qualsevol càrrec , professió o activitat , públic o privat , que pugui impedir o 
menyscabar d’estricte compliment dels seus deures o comprometre la seva 
imparcialitat o independència . " 

L'art . 11.1 de la Llei i 9 i 11 del Reial Decret 598 /1985, de 30 d’abril , dictat en 
desenvolupament de la mateixa , relatius a les activitats privades , estableixen que el 
personal comprès en el seu àmbit d’aplicació no podrà exercir , per si o mitjançant 
substitució, activitats privades, incloses les de caràcter professional , siguin per compte 
propi o sota la dependència o al servei d’entitats o particulars que es relacionin 
directament amb els assumptes sotmesos a informe , decisió , ajuda financera o 
control en el Departament, Organisme , Ens o Empresa pública a la qual l’interessat 
estigui adscrit a prestar els seus serveis , precisament per evitar que el funcionari o 
treballador pugui acollir el seu lloc de treball a l'Administració . 

 D’acord amb l'art. 14 de la Llei 53/1984 , de 26 de desembre , d’incompatibilitats del 
personal al servei del sector públic , "l’exercici d’activitats professionals , laborals , 
mercantils o industrials fora de les Administracions Públiques requerirà el previ 
reconeixement de compatibilitat " per part del Ple de la Corporació . 

Per tot això , a proposta de la Comissió informativa de Governació, el  Ple de la 
Corporació acorda per unanimitat, accedir al sol · licitat per la funcionària senyora Aina 
Cifre Bibiloni i reconèixer la compatibilitat per l’exercici de l’activitat privada d’arquitecte 
amb efectes 1 de juliol de 2013. 

 
5. Revisió aportació anual Concessió Esports  

 
D’acord amb el contracte de concessió de l’explotació del servei d’esports subscrit 
amb l’entitat Algalia SA,  a proposta de la Comissió de Medi Ambient i Esports el Ple 
adopta per majoria amb el vot favorable dels regidors dels  grups municipals socialista 
(7) i del PSM (2)  i l’abstenció del grup popular (4) el següent acord: 
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PRIMER.- Revisar l’aportació municipal en favor del concessionari del servei d’esports: 
 
AM0 =  Aportació Municipal inicial : pel curs 2013/14 s’haurà de prendre la del període 
anterior (2012/13), que es computarà excloent el 30% dels ingressos bruts de les tarifes de 
l’epígraf I “Assistència a cursos i Escoles Municipals Esportives” corresponents als 12 mesos 
anteriors a la revisió, quantitat ja percebuda pel concessionari en el curs 2012/2013. 
 
IPC = l’Índex de Preus al Consum:  en el període que va de juny de 2012 a maig de 2013 ha 
experimentat una variació positiva del 1,90%. 
 
Rti =  Els ingressos bruts de les tarifes de l’epígraf I “Assistència a cursos i Escoles Municipals 
Esportives” corresponents als 12 mesos anteriors a la revisió, d’acord a la documentació 
presentada pel Concessionari es corresponen a les següents quantitats: 
 

 2012 2013   
 jun  jul ago sep oct nov dic ene feb mar abr mai tarifa  
activitats 
dirigides 65 68 0 65 70 83 80 80 85 83 82 87 32,00 € 27.136,00 € 
natació 0  106 14 0 0 0 0 0 0 0 0 0 51,00 € 6.120,00 € 
             total 33.256,00 €  

 
D’acord amb l’anterior: 
 
APORTACIÓ MUNICIPAL A PARTIR DE JUNY 2013 
 

AM1 =   (AM0  x  IPC) + (0,3 x Rti) 
APORTACIÓ MUNICIPAL  

MENSUAL 
       116.559,00 €   104.594,90 €  X 1,90% + (0,3 X  33.256,00 €  9.713,25 € 
 
 
SEGON.- Actualitzar els imports corresponents a les factures ja liquidades, 
corresponents  als mesos de juny a agost de 2013: 
 

2013  Liquidat   Aportació  Diferència 
JUN           9.531,44 €       9.713,25 €        181,81 €  
JUL           9.531,44 €       9.713,25 €        181,81 €  
AGO           9.531,44 €       9.713,25 €        181,81 €  
         545,43 €  

 
El Sr. Oliver Barros explica el vot del Grup Popular en el sentit de que si bé és cert 
que el contracte s’ha de complir en els seus termes a la vegada consideren 
excessiva la despesa que comporta. 
 
6. Aprovació convenis associacions del municipi:  

 
1. Atesa la Base 29 del Pressupost municipal de 2013 que regula les subvencions que 
anualment es concedeixen a les associacions dels municipis.  
 
2. Atès que les Associacions que es detallen al quadre a baix inserit han acreditar 
estar al corrent de les seves obligacions tributàries, amb la seguretat social, han 
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presentat el seu programa d’activitats per a 2013 i han declarat no trobar-se incurses 
en prohibició per ser beneficiària de subvencions,  
 
 
A proposta de la  Comissió de Governació el Ple adopta per unanimitat el següent 
acord:  
 
PRIMER. Disposar al seu favor de les Associacions, en concepte de subvenció, el 
imports següents:  
 

1 Associació de la tercera edat d'Algaida, Pina i Randa            1.900,00 €  

2 Algaida Solidari            2.500,00 €  

3 AMPA Col·legi Públic Pare Pou            2.950,00 €  
4 Agrupació Fotogràfica Algaida            1.350,00 €  

5 Centre Cultural Algaida (Titoieta)            1.800,00 €  
6 Obra Cultural Balear (Es Saig)            1.800,00 €  

7 Club Escacs Dimonis d'Algaida            1.100,00 €  

8 Club Esportiu Algaida            9.000,00 €  

9 Pina Club de Futbol 2.400,00 €  
 
 
SEGON. Aprovar els esborranys de Convenis que consten a l’expedient de cada 
associació, els quals concreten les condicions de la concessió de la subvenció, instar-les 
a la seva signatura.  
 

7. Convocatòria per a la cobertura de la vacant de Jutge/Jutgessa de Pau.  
 

Atès que la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia, mitjançant escrit 
de 30 de juliol de 2013, rebut el 2 d’agost (RE: 3311) ens ha comunicat la finalització 
del termini del mandat del Sr. Jutge de Pau Bartolomé Gomila Bibiloni  

Atès que d’acord a la Llei orgànica del Poder Judicial i a l’Acord de 7 de juny de 
1995 del Consejo General del Poder Judicial pel que s’aprova el Reglamento de 
Jueces de Paz, correspon a l’Ajuntament proposar a la Sala de Govern del Tribunal 
Superior de Justícia de les Illes Balears el nomenament de Jutge de Pau Substitut. 

Atès l’informe de Secretaria que obra a l’expedient: 
 
A proposta de la Comissió de Governació el plenari adopta per unanimitat el 

següent acord:  
 
1r. Aprovar la convocatòria pública per la que s’anuncia la vacant de Jutge de 

Pau del municipi d’Algaida. 
2n. Obrir un termini de presentació d’instàncies per part dels interessats en 

ocupar aquest càrrec des del dia següent a l’adopció del present acord que finirà als 
quinze dies hàbils de la publicació del corresponent edicte al Butlletí Oficial de les Illes 
Balears. 

3r. Publicar la present convocatòria al  taulell d’anuncis de l’Ajuntament, al 
Jutjat Degà de Palma i al Jutjat de Pau d’Algaida. 
 

 
8. Resolució expedient recuperació carreró de Sant Francesc, Pina  
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ANTECEDENTS 

 
1. Atesa la Resolució del Ple de l’Ajuntament de dia 4 de juliol de 2013, en virtut 

de la qual es va resoldre el recurs de reposició interposat per Cristòfol Jordi 
Arbona Cantanyer contra l’acord Plenari d’onze d’abril de 2013 i es va reiniciar 
l’expedient de recuperació d’ofici del domini públic.  

 
2. Atès que dita Resolució ha estat notificada satisfactòriament als interessats, en 

data 22/07/2013, al Sr. Cristòfol Jordi Arbona, i en data 17/07/2013, a Alejandro 
Obach i Philip Hugues, actuals propietaris de l’habitatge que gaudeix de l’ús de 
l’espai públic usurpat.  

 
3. Atès que a dia d’avui no s’han present al·legacions per cap dels interessats.  

 
4. I atès que a efectes informatius i probatoris tampoc no s’han incorporat a 

l’expedient cap altre documentació distinta a la totalitat de la documentació que 
ja obrava a l’expedient de recuperació d’ofici 2/2012, incoat per la mateixa 
causa per acord Plenari de 12 d’abril de 2012. 

 
Per tot això, el Ple de la Corporació  proposta de la Comissió Informativa adopta 
per unanimitat el següent d’acord: 

 
PRIMER. Recuperar, d’acord amb el que disposen els articles 3, 4, 5, 9, 
44.1.c, 70 i següents del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, Reglament 
de Béns de les Entitats Locals, la possessió pública municipal del tros del 
carreró de Sant Francesc, de Pina, que ha estat usurpat mitjançant la 
col·locació d’una barrera que impedeix el pas lliure i públic.  

 
SEGON. Requerir al Sr. ARBONA CASTANYER , com responsable de la 
col·locació de la barrera, i als actuals propietaris de l’immoble, els Srs. 
ALEJANDRO OBACH MEDRANO i PHILIP HUGHES   que disfruten de 
l’espai de carreró que ha resultat usurpat, perquè en l’improrrogable termini 
de 7 dies hàbils, comptadors des de l’endemà de la notificació d’aquesta 
resolució, retiri la barrera i deixin obert el carreró a l’ús públic. 

 
TERCER. Advertir als interessats, que aquesta resolució posa fi al 
procediment i en conseqüència, d’acord amb l’article 58 de la Llei 30/1992, 
de règim jurídic de les administracions públiques, per la qual cosa,  
transcorregut aquest termini, sense que hagi donat compliment a l’acord, 
l'Ajuntament procedirà a l’execució forçosa subsidiària d’aquest acord, tal i 
com disposen els articles 95 i 98 de la Llei 30/1992, de règim jurídic de les 
administracions públiques.  

 
9. Resolució recurs expedient sancionador en matèri a de residus Bankia  

 
 
1. En data 16 de juliol de 2013, BANKIA HABITAT SLU ha presentat davant l’oficina de 
correus de València (RE a l’Ajuntament núm. 3118, 22 juliol de 2013), escrit mitjançant 
el qual suplica a l’Ajuntament d’Algaida que suprimeixi la sanció per les infraccions 
comeses a la parcel·la 26 Polígon 12 del terme d’Algaida, ja que segons manifesta – i 
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acredita documentalment – el passat data 8 de gener de 2013 va acreditar haver 
esmenat les infraccions comeses mitjançant la presentació de certificat de destrucció 
del vehicle fora d’ús i albarans acreditatius de la adequada gestió dels pneumàtics que 
es varen trobar abocats a la parcel·la. 

 
 

2. La resolució del procediment, que va ser dictada pel Ple de l’Ajuntament d’Algaida 
en data 9 de maig de 2013 i notificada a BANKIA HABITAT SLU en data 15 de maig 
de 2013, va posar fi a via administrativa i contra aquella només s’hi podia interposar el 
recurs de reposició i/o contenciós-administratiu corresponent.  
 
 
3. No obstant, malgrat la extemporaneïtat de l’escrit presentant per considerar-lo 
recurs de reposició (article 117 LRJPAC, 30/1992), el principis general administratiu “in 
dubio pro actione” segons el qual “l’error en la qualificació del recurs per part del 
recurrent no serà obstacle per a la seva tramitació, sempre que de l’escrit presentat 
se’n dedueixi el seu vertader caràcter” (art. 110.2 LRJPAC, 30/1992), justifica la 
conveniència de resoldre la qüestió plantejada per l’interessat en el  seu escrit de 16 
de juliol de 2013. 
 
 
4. L’article 54 de la Llei 22/2011, de 28 de juliol, de residus i sòls contaminats (BOE 29 
de juliol de 2011), disposa que, sense perjudici de la sanció que es pugui imposar, 
l’infractor queda obligat a la reposició de la situació alterada pel dany a l’estat originar, 
així com a la indemnització dels danys i perjudicis causats.  
 
 
5. L’article 48 de la Llei 22/2011, de 28 de juliol, de residus i sòls contaminats, preveu 
la graduació de les sancions, establint que “les administracions públiques han de 
complir la adequació deguda entre la sanció i el fet constitutiu de la infracció, i s’ha de 
considerar especialment la seva repercussió, la seva transcendència pel que fa a la 
salut i seguretat de les persones i del medi ambient o béns protegits per aquesta Llei, 
les circumstàncies del responsable, el seu grau d’intencionalitat, participació i benefici 
obtingut, la reincidència, per comissió en el termini d’un any de més d’una infracció de 
la mateixa naturalesa, quan així hagi estat declarat per resolució ferma,  
així com la irreversibilitat dels danys o deterioraments produïts.” 
 
 
En conseqüència, a proposta de la  Comissió Informativa de Medi Ambient i Esports el   
Ple acorda per unanimitat adoptar el següent acord: 
  
 
 

PRIMER. Desestimar la sol·licitud de “suprimir” la sanció, ja que la reposició de 
la situació alterada és obligació de l’infractor sense perjudici de la sanció que resulti 
imposable per les infraccions efectivament comeses. (Art. 54 de la Llei 22/2011, de 28 
de juliol, de residus i sòls contaminats (BOE 29 de juliol de 2011)). 
 
 

SEGON. No obstant, apreciar el compliment de la obligació de reposició de la 
situació alterada tal com s’ha acreditat – extemporàniament – amb la documentació 
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presentada per BANKIA HABITAT SLU,  de la qual es desprèn la correcte gestió i 
retirada dels residus abocats ( vehicle fora d’ús i dels pneumàtics), i aplicar d’ofici el 
que disposa l’article 48 de la Llei 22/2011 en relació a la graduació de les sancions, 
modificant en conseqüència l’import de les sancions previstes al dispositiu 2. de la 
Resolució del Ple de l’Ajuntament de data 9 de maig de 2013, en el sentit següent:  
 
 

“2. Imposar a les entitats CISA CARTERA DE INMUEBLES SL, CISA 2011 SL,  
BANCAJA HABITAT SLU, i BANKIA SA, per les presumptes infraccions 
comeses, multes solidàries que d’acord amb l’article 28 de la Ordenança 
referida, es quantifiquen en MIL CINC- CENTS EUROS I UN CÈNTIM 
(1.500’01€), per la primera infracció consistent en l’ abocament dels 
pneumàtics, i TRES-CENTS EUROS I UN CÈNTIM (300’01 EUROS), per la 
segona infracció consistents en l’abandó del vehicle fora d’ús, la qual cosa fa 
un total de................................................MIL VUIT-CENTS EUROS I DOS 
CÈNTIMS (1.800’02 €).”  

 
CONTROL I FISCALITZACIÓ  

 
10. Assabentat de les resolucions de Batlia d’ençà de l’últim ple ordinari.  
 
Per part del Sr. Batle es dóna compte de les resolucions acordades des de l’últim ple 
ordinari. 

NÚM DATA EXTRACTE 
241 03/07/2013 Aprovant dietes per assistència regidors/es Ajuntament. 2n Trimestre 
242 03/07/2013 Autorització tinença animal perillós Expt. 3/2013 
243 04/07/2013 Devolució d’ingressos escoleta d’estiu: Joan Valiente 
244 04/07/2013 Autorització ACIRE carrer Colomer a Margarita Ramis Puigserver 
245 04/07/2013 Adjudicació plaça escolar a l’EMI Flor de Murta pel curs 2013/2014 
246 05/07/2013 Aprovació expedient contractació subministrament menús escoleta 
247 08/07/2013 Aprovant assignació econòmica grups polítics municipals. 1er i 2on trimestre 2013. 
248 08/07/2013 Autoritzant ocupació via pública per obres: Antònia Puigserver Danti 
249 08/07/2013 Revocació de la delegació de competències en matèria sancionadora a la “jefatura 

provincial de tráfico” 
250 10/07/2013 Requeriment a exp. Activitats 2184/2013 
251 10/07/2013 Aprovació normativa adjudicació bar festes de sant Jaume 2013 
252 10/07/2013 Aprovació normativa adjudicació parades venta de begudes festes de sant Jaume 
253 10/07/2013 Aprovació convocatòria fireta DJ de dissabte 20 de juliol de 2013 
254 10/07/2013 Aprovació convocatòria fireta Artesanal de dimecres 24 de juliol de 2013 
255 10/07/2013 Aprovació convocatòria fireta Revetlla de dimecres 24 de juliol de 2013 
256 10/07/2013 Aprovació del programa i pressupost de les festes de sant Jaume 2013 
257 12/07/2013 Concessió de llicència per estudis i reconeixement del dret a percebre retribucions 

funcionari de carrera  
258 12/07/2013 Acord d’inici procediment sancionador fems 
259 12/07/2013 Acord devolució garantia definitva obra acabament Casal de Música – Melchor Mascaró 
260 15/07/2013 Autoritzant recorregut de Caça 
261 17/07/2013 Aprovant, Reconeixent obligació i ordenant pagament  de la 3ª Certificació Contracte 

Subministrament Enllumenat públic 
262 17/07/2013 Denegant sol·licitud de relació en no disposar l’Ajuntament d’una relació en  els termes 

sol·licitats 
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263 17/07/2013 Aprovant el guanyador del V premi de pintura d’Algaida 2013 
264 17/07/2013 Expedients sancionadors amb materia de transit 
265 19/07/2013 Resolució convocatòria per assistir a fireta del DJ 
266 19/07/2013 Aprovant devolució IBI rústica: Luis Segura Segui 
267 19/07/2013 Resolució concurs bar festes de sant Jaume 
268 19/07/2013 Aprovant gratificacions serveis extraordinaris mes de juliol 
269 19/07/2013 DELEGACIO  a MARGARITA FULLANA ARROM per la celebració de noces 

MARTINEZ-RODRIGUEZ 
270 19/07/2013 Resolució concurs parades de venta de begudes de sant Jaume 
271 22/07/2013 Concessió llicència obra menor Exp. 73/2013 
272 23/07/2013 Rectificació error material Exp. 72/2013 
273 23/07/2013 Resolució convocatòria per assistir a fireta artesanal 
274 23/07/2013 Resolució convocatòria per assistir a fireta Revetlla 
275 26/07/2013 Concessió llicència obra menor Exp. 80/2013 
276 26/07/2013 Concessió llicència obra menor Exp. 83/2013 
277 26/07/2013 Concessió llicència obra menor Exp. 84/2013 
278 26/07/2013 Concessió llicència obra menor Exp. 89/2013 
279 26/07/2013 Concessió llicència obra menor Exp. 90/2013 
280 26/07/2013 Ajuda per fills menors de edat jose luis bordoy llaneras 
281 26/07/2013 Encomanant redacció informe tècnic i jurídic sobre l’aprovació del catàleg de patrimoni 
282 30/07/2013 Autorització tinença animal perillós Expt. 4/2013 
283 30/07/2013 Convocatòria de les parades per venedors per a la Fira de Tardor 2013  
284 30/07/2013 Convocatòria de les parades per artesans locals per a la Fira de Tardor 2013 
285 30/07/2013 Convocatòria de les parades per associacions sense ànim de lucre per a la Fira de 

Tardor 2013 
286 30/07/2013 Convocatòria de les parades per comerços i empreses locals per a la Fira de Tardor 

2013 
287 31/07/2013 Aprovació inicial Catàleg de protecció del Patrimoni 
288 01/08/2013 Adjudicació plaça escolar a l’EMI Flor de Murta pel curs 2013/2014 
289 01/08/2013 Aprovació programa i pressupost de les festes d’estiu de Randa 2013 

 
290 02/08/2013 Nomenament secretària accidental 
291 02/08/2013 Aprovació bases concurs disseny valles promocionals del Municipi 
292 06/08/2013 Ordre execució c/ Creu 4, Randa 
293 08/08/2013 Concessió beca cooperació 2013 
294 12/08/2013 Resolució disciplina urbanística c/ Victòria 13 
295 13/08/2013 Liquidació taxa ca abandonat i requeriment de recollida 
296 14/08/2013 Aprovació Relació de factures núm.13/2013 
297 26/08/2013 Aprovant Modificació crèdit 04/2013: per generació d’ingressos colònies d’Estiu 2013 
298 26/08/2013 Aprovació Baixa per duplicitat de la Taxa de Clavegueram C/ Sol, 8 
299 26/08/2013 Aprovant gratificacions serveis extraordinaris mes d’agost 
300 27/08/2013 Baixa tinença animal perillós Expt. 1/2013 
301 27/08/2013 Aprovant Modificació crèdit 05/2013 per transferència de crèdits  
302 29/08/2013 Declaració Caducitat Exp. 36/2010 de llicència obra menor. 
303 29/08/2013 Declaració Caducitat Exp. 167/2010 de llicència obra menor. 
304 29/08/2013 Declaració Caducitat Exp. 183/2010 de llicència obra menor. 
305 29/08/2013 Declaració Caducitat Exp. 60/2011 de llicència obra menor 
306 29/08/2013 Declaració Caducitat Exp. 163/2011 de llicència obra menor 
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307 30/05/2013 Declaració Caducitat Exp. 14/2012 de llicència obra menor 
308 30/08/2013 Aprovació relació de factures núm.14/2013 
309 2/09/2013 Resolent recurs de reposició del Partit Popular 

   
 

El Sr. Oliver Barros s’interessa pels Decrets que regulen les convocatòries per a les 
fires, respon el Sr. Batle que s’han realitzat en el marc de l’ordenança de venda 
ambulant aprovada enguany, simplificant la gestió, evitant picaresques i millorant el 
control dels esdeveniments. S’interessa així mateix per les bases de la convocatòria 
del concurs de disseny dels cartells de les entrades del terme i nuclis de població, 
respon el sr. Batle que estan penjades a la web de l’Ajuntament. Així mateix  s’informa 
de l’aprovació inicial del catàleg de protecció del patrimoni que es notificarà als 
interessats directes i es sotmetrà a un procediment d’informació pública, al respecte es 
sol·licità una subvenció al CIM que ens la concedí per import de 15000 euros i a la que 
s’han justificat l’import dels treballs efectuats que importen un 60% del pressupostat. 
 

 
11. Assabentat dels acords de la Junta de Govern en  sessions  dels dies 12 i 19 

de juliol.  
 
Per part del Sr. Batle es dóna compte del acords adoptats per la Junta de Govern 
Local en les seves sessions de 12 i 19  de juliol. La Corporació és dóna per 
assabentada 
 
12. Informació Municipal  
 
El Sr. Batle informa la Corporació dels següents assumptes: 

 
- ESCOLA MUNICIPAL D’INFANTS FLOR DE MURTA, CURS 2013 /2014 

Per aquest nou curs que ha començat la matrícula s’ha reduït de 67 infants el curs 
2012-2013 als 56 infants matriculats a dia d’avui. 
 
Aquesta reducció del nombre d’infants matriculats implica que el curs passat teníem 5 
aules obertes i per aquest curs només n’hi haurà 4. 
 
Evidentment, això afecta al nombre de professors que necessita l’Escoleta per tal de 
donar compliment al que estableix al respecte el Decret 60/2008. Aquest Decret 
estableix que es necessita una professional per aula més una professional addicional 
per a cada 3 aules obertes. En el nostre cas, per cobrir 4 aules necessitam 5 
professionals i en l’actualitat tenim 7 professionals contractades. 
 
Des l’equip de govern, amb l’esperit de prestar un millor servei als infants i a les 
famílies mantindrem 1 professional per aula més 2 d’addicionals per compartir i donar 
suport a les aules, entenent que els mínims que estableix el Decret no responen al 
nostre criteri i volem apostar per la qualitat del servei. 
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Així, en aquest moments estam estudiant i gestionant la millor manera per regularitzar 
el nombre de treballadores tinguent en compte les futures baixes que es preveuen a 
l’Escola i que suposin un menor cost per a l’Ajuntament. 
 
Per tant, continuarem amb el mateix criteri que adoptarem en el curs passat i aquesta 
regularització afectarà a la darrera treballadora que s’ha incorporat a la plantilla atès 
que suposarà un menor cost per a l’Ajuntament i es tracta d’un criteri totalment 
objectiu. 
 
Així, al llarg d’aquest mes de setembre aprovarem la convocatòria per constituir un 
borsí de professionals de l’escola per a cobrir les baixes o eventualitats d’aquest 
servei. 
 
Amb aquest borsí haurem constituït els borsins de policia local, monitor de temps lliure, 
de la brigada de manteniment, d’arquitecte i ara de professionals d’educació per a 
l’escoleta.  
 
Vull recordar que això representa un gran esforç de gestió per part de l’Ajuntament i 
que no es usual trobar aquesta quantitat de borsins als Ajuntaments de les Illes. Per 
això, crec que val la pena reconèixer aquesta tasca a na Cristina Bou, la tagjurídica, 
que és la persona que ha elaborat i realitzat aquesta tasca, encomanada per l’equip de 
govern, d’informació, transparència i igualtat d’oportunitats per accedir als llocs de 
treball municipals. 
 

- SENTÈNCIA Nº 468/2013 SOBRE LA MODIFICACIÓ DEL SIST EMA DE GESTIÓ DE 
LA TAXA DE RECOLLIDA I ELIMINACIÓ DE RESIDUS DE LA MANCOMUNITAT 
PLA 
Vos faig arribar una còpia de la sentència del contenciós que havíem interposat en 
contra de l’acord de la Mancomunitat que modificava els criteris de repartiment de les 
despeses de recollida i eliminació de residus entre els Ajuntaments de la 
Mancomunitat. Veureu que no ens donen la raó ja que el Tribunal estima que feim una 
lectura errònia de la deficient redacció dels Estatuts de la Mancomunitat i que, per tant, 
l’acord adoptat per la Mancomunitat es pot realitzar d’acord amb els Estatuts. Així ens 
correspondrà assumir les costes del judici. 
 
Ara, estam analitzant amb els advocats de l’Ajuntament la idoneïtat de retirar el 
contenciós administratiu en contra de la liquidació de les despeses relatives a aquest 
acord. 

 

- SENTÈNCIA Nº 228/2013 SOBRE EL CONTRACTE DE LA RECO LLIDA DE 
RESIDUS DE LA MANCOMUNITAT PLA 
Igualment vos adjunt una còpia de la sentència que des de la Mancomunitat, ens han 
fet arribar sobre el contenciós en contra de l’adjudicació del contracte de recollida de 
residus de la Mancomunitat que es va adjudicar a la Melchor Mascaró que va 
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interposar l’empresa CESPA. En aquest cas, es dona la raó a la postura defensada pel 
Batle d’Algaida al Ple de la Mancomunitat i ara veurem si la Mancomunitat recorrerà o 
no. 

- PROJECTE DE MILLORA DE LA CARRETERA D’ALGAIDA A LLU CMAJOR 
El passat 3 de setembre ens ha arribat el projecte de reforma de la carretera que uneix 
Algaida amb Llucmajor amb el seu estudi d’impacte ambiental. 

Tenim el projecte a disposició dels ciutadans al Departament d’Urbanisme i el període 
per fer-hi al·legacions serà de 30 dies hàbils a partir de la publicació de l’anunci al 
BOIB. 

- I FIRA DE PINA 
Finalment, vos inform que estam ultimant les tasques de preparació de la I Fira de 
Pina. Serà el proper dissabte 21 de setembre, en el marc de les Festes de sant Cosme 
i sant Damià, i serà una fira de caire local, artesanal i amb productes conventuals 
elaborats per les comunitats religioses de diferents santuaris i convents de Mallorca. 
 

 
13. Precs i Preguntes.  

 
El Sr. Oliver Barros s’interesa pels següents assumptes: 
- Per conèixer quins dies treballa a Pina el nou caminer. Respon el Sr. Oliver Cirer que 
la jornada del treballador es realitza de dilluns a divendres de 8 a 14 hores més el 
dijous de 16 a 19 i els dissabtes matí, restant dues hores setmanals que s’acumulen 
per a les jornades de festes i altres esdeveniments que requereixen major jornada. La 
jornada es desenvolupa normalment a Pina i els dijous a Randa, de tota manera amb 
motiu de les festes, la preparació de l’inici de curs, així com de les vacances dels altres 
membres de la Brigada ha col·laborat més intensament amb les tasques del conjunt de 
la Brigada; malgrat això té tasques específiques a Pina i es va integrant de forma 
progressiva a l’equip de manteniment. 
 - Pel problema que es produeix al carrer de Sa Tanqueta a la banda on hi ha vehicles 
aparcats on queden bosses de residus sense recollir. Respon el sr. Batle que, en tal 
cas s’ha d’avisar a l’Ajuntament que es posa en contacte amb l’empresa per tal que es 
recullin degudament. 
- Per la neteja de les voreres del camí de Son Lloret. Respon el sr. Oliver Cirer que en 
l’estiu es treballa més intensament a prop dels nuclis urbans i no tant pels camins 
rurals i així mateix amb les vacances del personal de manteniment es pateix cert 
retard, que ara es recuperarà. 
- Finalment manifesta la seva preocupació pel deteriorament de la barrera de seguretat 
del passeig de l’antiga carretera que pateix alguns desperfectes que la fan perillosa. 
 
El Sr. Ballester s’interessa per les següents qüestions: 
- Continua el descontrol a la zona de càrrega i descàrrega de Sa Plaça, un cotxe hi 
estigué estacionat tot lo dia. El Sr. Batle respon que manarà a la policia local que 
incrementi la vigilància. 
- El dia assenyalat per a la neteja de Sa Plaça hi hagué vehicles estacionats malgrat la 
senyalització provisional que s’instal·là amb anterioritat. 



 
AJUNTAMENT D’ALGAIDA 

ILLES BALEARS 

- Expressar el seu descontent per la manca de informació als regidors sobre l’acte 
d’homenatge a  Toni Cerdà, en el Gran Premi Ciclista. 
- Sobre les errades al padró de la taxa de recollida de residus, considerant que 187 
errades són moltes. Respon el Sr. Batle que efectivament, l’errada es produí en recollir 
la informació inicial de la ITR de la Mancomunitat del Pla elaborada sobre les dades 
del Cadastre vell, mentre que el padró de l’impost s’elaborà més correctament amb el 
cadastre nou; aquesta errada ja ha estat corregida. 
- Sobre la memòria de la ITR comentar que les fotografies que hi surten mostren unes 
àrees d’aportació molt més netes de com estan habitualment. 
- S’hauria de considerar la possibilitat de recollir envasos més dies i els dies de 
recollida de rebuig es veuen bosses molt grosses. Respon el Sr. Batle que el primer 
punt depèn del contracte i en quan al segon, és cert, ara bé si es tracta de ciutadans 
que no es veuen beneficiats pel foment del reciclatge i paguen la taxa sense 
bonificació no podem fer més que informar-los. Els esforços de millora en la recollida 
selectiva a efectes de minorar el rebuig, un cop optimitzada la gestió dels restaurants, 
estarà centrada en els bars i forns, amb la qual cosa s’haurà cobert el sector dels 
grans productors. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, el senyor Batle aixecà la sessió essent les     
vint-i-dues   hores i vint-i-cinc  minuts, de tot això n’estenc la present acta que com a 
Secretari CERTIFIC. 
 


